



Aanwezigen :

R. Vansnick	Provinciaal Directeur / secretaris
P. Minnaert	Provinciaal Directeur Sport
C. Mortier	Provinciaal Penningmeester a.i.
G. Segers	Verantwoordelijke Scheidsrechters
P. Verstricht	Public Relations
B. Baudoncq	Raadslid

Verontschuldigd

M. Van de Wielle	Verantwoordelijke Dames
M. De Spiegeleer	Medewerker

1. *Opnemen aanwezigheden*

Monique kan niet aanwezig zijn, gezondheidsproblemen met haar mama.

2. *Goedkeuring vorig verslag*

Het is al lang geleden dat we een vergadering hadden.
Rudi zal het vorig verslag opzoeken en doorsturen.

3. *Administratie –communicatie*

- Briefwisseling:
 - 6/3 – kpc De Bevers: bestuurswissel
 - 7/3 – pc Terheiden: info omtrent interfederale transfer
 - 25/3 – Lambrecht H.: voorstel programma presenteren aan clubs
 - 28/3 – Lambrecht H.: “kandidatuur” organisatie zomercircuit 50+
 - 19/4 – antwoord door Rudi aan Henri
 - 6/4 – pc Moeskroen: nieuw adres maatschappelijke zetel
 - 14/4 – Verkerke D.: deelname spelers aan PKT (geen licentie)
 - 8/5 – pc Verbroedering: verandering bestuur
 - 3/6 – pc Oudenaarde: dossier Detemmerman – interfederale transfer
- Werking bestuur
 - Philip is terug afwezig. We moeten terug uitkijken naar iemand voor de jeugdwerking.
- Extra medewerkers wedstrijdtafel
 - Bo is beschikbaar, men moet het maar vragen.
 - Christel, Jean-Marie en Jeanine zijn bereid om te helpen. OK
- Kampioenviering
 - Die was goed. Dit jaar was er voldoende eten. Drank was ook non-stop. Jammer dat de mensen niet konden zwijgen. Er zijn veel bekens en medailles niet opgehaald.
 - Moeten we nog al die moeite doen als je ziet dat de helft niet komt. Volgend jaar enkel een receptie. Misschien terug naar een club gaan?



- Einde pc Gent

De club houdt op van bestaan want het lokaal is verkocht. Dit was een club met veel buiten terreinen. Naast de Gantoise aan de Watersportbaan is nog een groot stuk grond. Het zou goed zijn als we een groot stuk grond hebben met veel terreinen zodat we zelf alles kunnen organiseren. Rudi gaat proberen bij de Stad Gent en bij Sport Vlaanderen.

4. **Financiën**

- Algemeen

Geen vragen.

- kampioenschappen

moeten de organiserende clubs een factuur krijgen? Hoeveel wordt gevraagd? Ja, € 0.50/speler voor organiseren van de kampioenschappen.

Voor 50+ circuit € 30 voor de organiserende club.

5. **Sport**

- Evaluatie kampioenschappen

Alles is goed verlopen. De online inschrijvingen is ook prima.

- Opstart wintercompetitie

Rudi heeft een overzicht met de stijgers en dalers opgemaakt. Dit wordt overlopen en besproken daar er in ere en 1e afd AC geen 2 ploegen van dezelfde club mogen aantreden (dit is vroeger reeds gestemd).

Bij de 50+ zitten er 3 clubs met 2 ploegen in SL.

De inschrijvingen terug online doen.

- Circuit 50+

Loopt terug goed. Gemiddeld 60 ploegen per circuit.

- Tornadoen die niet op de kalender staan:

Kpc Alost: 3 dagen na elkaar. Maar er is er een op dezelfde dag van een tornooi.

Pc Reynaert richt een tornooi in op de Dag van de Besturen.

6. **Dames**

De trainingen lopen goed. Morgen op Haeseveld 22 geïnteresseerde dames.

Ook de Dag van de Dames is al goed bezet: een 30 tal op 9/7 in Haeseveld

7. **Jeugd**

Er is niet veel te zeggen. We proberen er nog iets van te maken.

We zijn mentaal terug achteruit aan het gaan. Op de Paasstage heeft de coach dit benadrukt.

Op het 4-federatie tornooi zijn we voorlaatste geëindigd.

8. **Varia**

- Er is een nieuwe club in onze provincie: PC Torenhof in Buggenhout.



PETANQUE FEDERATIE VLAANDEREN vzw
AFD. OOST-VLAANDEREN

Verslag Bestuursvergadering PFV-OVL

Datum : 29 juni 2023
Locatie: KP Mistral om 19u30

- Recreantenwerking: in Oetingen is een club die eventueel geïnteresseerd is om aan te sluiten. Guido Schoevaerts zou contact opnemen met Bo. Dit is nog niet gebeurd.
- De fluo bouchons van Geologic zijn niet officieel erkend.

Einde vergadering 22u45

Verslag opgemaakt door Catherine Mortier